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IZVEŠTAJ O RADU SRV ZA PERIOD
SEPTEMBAR 2006 – SEPTEMBAR 2007 GOD.

Razmak između dve skupštine SRV – a karakterišu okolnosti kao i ranijih godina . Ni ove godine nismo uspeli
ostvariti kontakte sa odgovarajućim organima I.V. APV , iako je pokušavano u nekoliko navrata .

U izveštajnom periodu su održane četiri sednice I.O. SRV na kojima se razmatrala aktuelna problematika i
donosile odgovarajuće odluke .

Dve sednice I.O. SRV su održane sa I.O. SRS –a sa čime u izveštajnom periodu možemo biti zadovoljni jer
nas tišti slična ili ista problematika.

Protekli period karakterišu aktivnosti oko primene novog pravilnika o ARS i sprovođenje istog.
Moramo konstatovati da se odgovarajuće aktivnosti održavaju u nekoliko radio klubova što je nažalost

primereno društveno ekonomskom momentu u kom se nalazimo i delujemo.
Aktivnosti u radio klubovima su skoncentrisane na YU 7 BCD , YU 7 BPQ , YU 7 JDE , YU 7 KMN ,

YU 7 GMN , YU 7 ECD ...
Naši R.K. su organizovali takmičenja u ARG – u ( Kanjiža , Sombor , Novi Sad ... ).
Radio klub „ Novi Sad „ je bio domaćin i organizator QRQ takmičenja Srbije gde je bio i odabir Republičke

ekipe za svetski šampionat u Beogradu.
R.K. „ Kikinda „ YU 7 ECD organizuje tradicionalni susret KT amatera radi takmičenja ekipe za HQ tim čiju

okosnicu čine radio amateri iz YU 7.
Obukom ne možemo biti zadovoljni ali imajući u vidu u kakvim okolnostima egzistiraju klubovi to je realna slika

stanja u vremenu u kojem živimo.
Mladih je veoma malo i to je ono što nas godinama unazad najviše brine.
Urađen je novi Pravilnik za polaganje ispita usklađen sa CEPT klasama, gde je veliki doprinos dao YU 7 AU.
Naši članovi su bili brojni u reprezentaciji Srbije za ARG i QRQ ( gde imamo i svetske prvake ) .
U takmičenjima putem ARS takođe imamo veoma dobre rezultate kako na UKT ( prednjače YT 7 C, YT 7 G,

YU 7 AR ... ) tako i na KT ( YT 7 A, YZ 7 A, YZ 7 W, YU 7 AV ... ).
Dosta naših amatera je iskoristilo priliku da uzmu takmičarski ili stalni jednoslovni znak u čijoj komisiji takođe

imamo našeg predstavnika ( YU 7 AU ).
Naši amateri i dalje rade na eksperimentalnim frekvencijama i na taj način daju doprinos razvoju našeg

pokreta ( YU 7 AR ).
Izrađen je sajt SRV – a i treba ga stalno inovirati jer od nas samih zavisi njegovo uređenje i posećenost .
Obaveze u narednom periodu treba usresrediti ka pronalaženju donatora , edukaciji za redovno izmirenje

članarine.
Treba istaći da I.O. sam snosi svoje troškove održavanja sednica čime indirektno utiče na smanjenje rashoda.
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